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                                                                  З А П И С Н И К 
 

са 3. сједнице Заједничке комисије за одбрану и безбједност БиХ 
                                                          Парламентарне скупштине БиХ 
                           одржане 23.04.2007, у времену од 10.00 до 13.30 часова   
 
 
Сједници су присуствовали чланови Заједничке комисије: Шефик Џаферовић, Јозо 
Крижановић, Драго Калабић, Душанка Мајкић, Хазим Ранчић, Сулејман Тихић, Бранко Зрно, 
Слободан Шараба и Мирко Околић. 
Сједници из оправданих разлога нису присуствовали Винко Зорић и  Иво Миро Јовић.  
 
Сједници су присуствовали представници предлагача аката, као и гости: Момчило 
Новаковић, посланик; Марина Пендеш, замјеник министра одбране БиХ; Свен Алкалај,  
министар спољних послова БиХ; Неџад Хаџимусић, помоћник министра, Един Шехић и 
Момир Брајић из Министарства иностраних послова БиХ, Жељко Кнез, савјетник Жељка 
Комшића, члана Предсједништва; Брус Меклејн, савјетник главнокомандујућег Штаба 
НАТО-а у БиХ, те Лејла Диздаревић, Јасмин Мекић  и Елма Демир из Штаба НАТО-а у БиХ; 
Кристијан Хаупт, Јасна Драгичевић и Душан Золер из Мисије ОЕБС-а у БиХ; Драгица 
Хинић, секретар Заједничке комисије за одбрану и безбједност БиХ, и Жељко Грубешић, 
савјетник у Заједничкој комисији за одбрану и безбједност БиХ. 
 
Сједници је предсједавао Бранко Зрно. 
 
За сједницу је предложен сљедећи  
 
                    ДНЕВНИ РЕД 
  
 

1. Обраћање Бруса Меклејна, савјетника главнокомандујућег Штаба НАТО-а у БиХ; 
2. Верификовање записника са 1. и 2. сједнице Заједничке комисије за одбрану и 

безбједност БиХ; 
3. Разматрање Предлога закона о допунама Закона о одбрани БиХ 

(предлагачи: посланик Момчило Новаковић и делегат Слободан Шараба); 
4. Разматрање Предлога закона о измјени Закона о служби у Оружаним снагама БиХ 

(предлагач: Савјет министара БиХ); 
      5.   Разматрање захтјева генереал-мајора Хајрудина Грабовице; 

6. Информативно разматрање Ажуриране листе земаља под ембаргом УН-а и ЕУ на 
извоз НВО (сачинилац: Министарство иностраних послова БиХ); 

7. Информативно разматрање Предлога британских дипломата за рјешавање проблема  
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децертификованих полицајаца БиХ (сачинилац: Стална мисија БиХ при УН и 
Министарство иностраних послова БиХ); 

8. Резолуција Европског парламента о наводном ЦИА-ином коришћењу  европских 
земаља за пребацивање и незаконито затварање затвореника (Министарство 
иностраних послова БиХ); 

   9.  Текућа питања: 
        а) Информација са састанка представника Заједничке комисије са парламентарцима и  
            парламентарним извјештачима СР Њемачке, 
        б) Информација са састанка представника Заједничке комисије и Бруса Меклејна,  
            савјетника  главнокомандујућег НАТО-а у БиХ, 
        ц) Информација о присуствовању представника Заједничке комисије испраћају пете 
             ротације  јединице ОСБиХ за уништавање НУС-а у Ирак,            
        д) позив Центра Џ. Маршал из БиХ за учешће на семинару о теми: „Реформа правног и 
            безбједносног сектора у БиХ и земљама Западног Балкана“, 18-22.јуни 2007. године, 
        е) позив УНДП-а у БиХ за учешће на радионици о теми:“Уништавање малог оружја и 
            муниције“, Мостар, 6-8. мај 2007. године, 
        ф) позив Штаба НАТО-а у Сарајеву за учешће на семинару о „ПфП/НАТО Споразуму 
            о статусу снага (СОФА)“, Неум, 13-18. мај 2007. године, 
        х) позив Центра Џ. Маршал за безбједносне студије и ДЦАФ-а из Женеве за учешће  
            Жељка Грубешића на љетном семинару у области напредних безбједносних студија,  
            Гармиш-Партенкирхен, Њемачка, од 6. јула до 3. августа 2007. године,  

           и) Позив Мисије ОЕБС-а у БиХ за посјету представника Заједничке комисије  
                Парламенту и надлежним радним тијелима Црне Горе, од 15. до18. маја 2007.  
                Године, 
            ј) Посјета Главној канцеларији Граничне полиције БиХ и Теренској канцеларији у  
               Вишеграду. 
 

 
Ад. - 1. Обраћање Бруса Меклејна, савјетника главнокомандујућег Штаба НАТО-а у 
БиХ 

 
Брус Меклејн представио је улогу и задатке НАТО-а у БиХ у протеклом, као и периоду који 
слиједи. Потенцирао је нека важна питања која очекују БиХ као чланицу ПфП-а, а потом и 
НАТО-а, истакнувши одређене начине, врсте помоћи и програме које ће НАТО пружити БиХ 
на том путу. 
Саставни дио ове тачке дневног реда и записника је Презентација Бруса Меклејна,  
стога овај записник не даје посебан детаљан коментар обраћања. 
Након презентације г. Меклејна вођена је расправа. 
Шефик Џаферовић потенцирао је потребу организовања информативне кампање за најшире 
грађанство о значају чланства БиХ у ПфП, а потом и НАТО-у. Ту кампању требало би да 
организују заједно Парламентарна скупштина БиХ и Штаб НАТО-а у Сарајеву. Г. Меклејн 
исказао је спремност за помоћ у тој активности. 
Мирка Околића занимало је питање висине буџета одбране од 2%. Брус Меклејн истакнуо 
је да буџет од 2% представља смјерницу, с тим да неке земље издвајају више а неке мање за 
ту сврху, те да свака земља има право одлучивања  о издвајању висине средстава за потребе 
одбране. При томе је нагласио и да ће НАТО од БиХ очекивати одређени допринос учешћем 
у операцијама подршке миру и сл., што ће изискивати средства. 
Након расправе и узајамно измијењених ријечи захвалности за могућност обраћања и вођења 
расправе о улози НАТО-а у БиХ, окончана је ова тачка дневног реда. 
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Ад. - 2. Верификовање записника са 1. и 2. сједнице Заједничке комисије за одбрану и 
             безбједност БиХ 
 
Записници са 1. и 2. сједнице Заједничке комисије верификовани су једногласно. 
 
Ад. - 3.Разматрање Предлога закона о допунама Закона о одбрани БиХ 
         (предлагачи: посланик Момчило Новаковић и делегат Слободан Шараба) 
 
Момчило Новаковић, у својству предлагача Закона о допунама Закона о одбрани БиХ, дао 
је уводно образложење. Истакнуо је да је циљ овог предлога закона довођење у једнак 
положај лица у ентитетским министарствима одбране, тј. некадашњим општинским 
секретаријатима одбране, са  припадницима ОС-а,  с обзиорм да сви они остају без запослења 
усљед спровођења реформе одбране. 
Бранко Зрно истакнуо је да је Заједничка комисија у претходном сазиву, на сједници 
одржаној 25.08.2006. године, разматрала предметни предлог закона у својству надлежне 
комисије, те усвојила закључак којим је од Савјета министара БиХ затражила да најкасније у 
року од 10 дана достави мишљење о Предлогу закона, како би Заједничка комисија потом 
одржала своју сједницу и донијела одлуку о предложеном закону. С обзиром да у траженом 
року Савјет министара БиХ није доставио мишљење, упућена је, 08.09.2006. године, 
ургенција за достављање мишљења. Ово мишљење неопходно је због финансијских ефеката 
Предлога закона на ентитетске фондове ПИО/МИО. 
Душанка Мајкић сматра да треба у сваком погледу заштитити државне службенике који 
остају без посла, јер то ради већина земаља. Међутим, мисли да Предлог закона не треба 
обухватати и категорије осталих запосленика. Такође, није дато образложење потребних 
финансијских средстава које би требало да прати овај закон. 
Сулејман Тихић такође је изразио резерве у погледу Предлога закона, као и све друге 
законе који изискују додатна финансијска средства, уз истицање потребе да се води рачуна и 
о другим категоријама лица. 
Хазим Ранчић нагласио је да позив на члан Устава у преамбули предложеног закона није у 
складу са Уставом, те је и у супротности са образложењем самог закона. Такође, у језичком и 
техничком смислу закон није адекватно обрађен и недосљедан је. 
Бранко Зрно истакнуо је да су мишљење о постојању уставног основа за овај закон 
доставиле уставноправне комисије оба дома. 
  
По окончаној расправи, и уз сагласност предлагача Закона, чланови Заједничке комисије 
једногласно су усвојили сљедећи закључак: 
„Од Савјета министара БиХ тражи се да у непосредним консултацијама и сарадњи са 
ентитетским владама, у року од 30 дана, достави мишљење о Предлогу закона о допунама 
Закона о одбрани Босне и Херцеговине, предлагача посланика Момчила Новаковића и 
делегата Слободана Шарабе, у цјелини, а посебно у дијелу  финансијских обавеза за 
ентитетске фондове ПИО/МИО које би проистекле његовим усвајањем.“ 
 
Ад. - 4. Разматрање Предлога закона о измјени Закона о служби у Оружаним снагама 
             БиХ (предлагач: Савјет министара БиХ) 
I - Расправа о принципима Предлога закона 
 
Марина Пендеш дала је кратко образложење Предлога закона о измјени Закона о служби у 
Оружаним снагама БиХ. Истакнула је да је циљ овог закона очување потребног броја војника 
у ОСБиХ и изнад 35 година старости, те да ће крајем ове или наредне године почети процес 
пријема младих војника. 
Након краће расправе чланови Заједничке комисије једногласно су усвојили принципе 
Предлога закона. 
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II - Расправа о амандманима и Предлогу закона у цјелини 
 
Бранко Зрно констатoвао је да је на Предлог закона амандман уложила Душанка Мајкић, те 
да је преузела још један технички амандман који се односи на ступање Предлога закона на 
снагу у складу са Јединственим правилима правног нормирања. 
Амандман I 
Овај амандман предвидио је обавезу извјештавања Парламентарне скупштине БиХ о броју 
војника, структури и другим питањима једном годишње, што је по мишљењу Душанке 
Мајкић потребно ради вршења парламентарног надзора над радом министра одбране. 
У расправи о овом амандману учествовали су: Сулејман Тихић, Бранко Зрно, Хазим Ранчић, 
Марина Пендеш, Јозо Крижановић, Мирко Околић, Слободан Шараба и Душанка Мајкић.  
Сулејман Тихић и Шефик Џаферовић изнијели су мишљење да је такво извјештавање 
непотребно, а ако би се већ и прихватила потреба за додатним извјештавањем, нагласили су 
да је Предсједништво БиХ институција која треба да буде извијештена о тим подацима, с 
обзиром да је донијело Одлуку о величини и структури ОСБиХ. Неоспорно је да треба 
постојати контрола рада министра одбране, али усвајањем овог амандмана постојећи закон 
постаје неконзистентан. 
С овим мишљењем били су сагласни и Јозо Крижановић, Хазим Ранчић, те Марина Пендеш.  
Хазим Ранчић нагласио је при томе и чињеницу да се у датом образложењу самог закона 
датог од Савјета министара говори искључиво о категорији војника, а да се не помињу 
официри и подофицири. 
У овези са Амандманом, мисли да бисмо таквом врстом извјештавања добили искривљену 
слику јер се ради само о једној категорији лица за која које бисмо добили информацију. 
Драго Калабић, Слободан Шараба и Душанка Мајкић изнијели су супротан став. 
Истакнули су да је то врло осјетљиво питање које мора бити транспарентно и доступно 
јавности у сваком тренутку. На овај начин избјегла би се било каква непотребна сумња и 
расправа о овом питању. 
 
По окончаној расправи, са пет гласова „за“, једним гласом „против“ и три „уздржана“, уз 
потребну већину гласова чланова из оба дома, чланови Заједничке комисије усвојили су 
Амандман I у сљедећем тексту: 
 
У члану 1,  након става (2),  додаје се нови став  (3), који гласи: 
 
''О именима и презименима, националној припадности и броју официра, подофицира и 
војника, те разлозима за продужење трајања службе у ОСБиХ  и након година живота 
предвиђених у ставу (1) тач. а), б) и ц) овог члана, Министарство одбране ће једном годишње 
информисати Парламентарну скупштину БиХ.'' 
 
Чланови Заједничке комисије једногласно су усвојили Амандман II, у сљедећем тексту: 
 
У члану 2. ријечи: „са даном“ замјењују се ријечима: „наредног дана од дана“,  а остали текст 
остаје исти. 
 
Заједничка комисија потом је једногласно прихватила текст Предлога закона о измјени 
Закона о служби у Оружаним снагама БиХ са усвојеним  амандманима, уз констатацију да је 
Закон неопходно донијети, те предложила  домовима Парламентарне скупштине БиХ његово 
усвајање. 
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Ад. - 5.   Разматрање захтјева генерал-мајора Хајрудина Грабовице 
 
Бранко Зрно истакнуо је да је генерел-мајор Хајрудин Грабовица, који је у међувремену 
пензионисан,  доставио Заједничкој комисији писмо о начину одласка у пензију. Потом је 
дао ријеч Марини Пендеш, која је детаљније образложила овај случај. 
Нагласила је да је Предсједништво БиХ, у складу са Законом, донијело одлуку којом се 
генерал-мајор Грабовица на сопствени захтјев упућује у пензију. Министарство одбране БиХ 
посједује цијели предмет који се односи на наведени процес и разлоге пензионисања. 
Истакнула је да су против ген. Грабовице вођене три истраге у периоду 2005-2006. година. 
Једна истрага односила се на испитивање навода у вези са унапређењем лица из 
Министарства одбране ФБиХ супротно прописима. Другу истрага покренута је након дописа 
министра одбране РС-а о ангажовању јединица Војске ФБиХ на територији РС-а ради 
извођења радова на санацији локалног пута у околини Рогатице, а што је супротно важећим 
упутствима о ангажовању снага. Трећа истрага вођена је у вези са располагањем војним 
становима у власништву фонда ФБиХ мимо законских одредаба. И од НАТО-а и ЕУФОР-а 
достављена су у неколико наврата упозорења да ће ген. Грабовица бити смијењен ако сам не 
поднесе захтјев за пензионисање, а у том случају његова позиција била би много гора. На 
крају је истакнула да наводи Хајрудина Грабовице о дјеловању  начелника ЗШОСБиХ, ген. 
Сифета Поџића и ген. Ризве Плеха, генералног инспектора, у потпуности нису тачни. 
Драго Калабић сматра да би требало члановима Заједничке комисије доставити постојећу 
документацију којом располаже Министарство одбране БиХ о овом случају и затражити 
информацију од Предсједништва БиХ, како би могли ваљано одлучивати. Проблем је у 
самом тексту и наводима из писма, те би било неопходно позвати генерала на наредну 
сједницу  Комисије ради образложења навода. 
Бранко Зрно истакнуо је да је у овом случају ријеч о радноправном статусу лица, те да би  
ова комисија у том контексту требало и да га посматра. 
Шефик Џаферовић нагласио је да је ово први случај којим се један генерал обраћа 
Заједничкој комисији са својим виђењем проблема. Стога би било добро да Комисија 
приликом разматрања овог случаја заузме став који ће заступати у наредном периоду. У 
конкретном случају, мисли да би требало позвати генерала Грабовицу на наредну сједницу 
Заједничке комисије, како би образложио наводе из свог писма. Такође, требало би тражити 
изјашњење од Министарства одбране БиХ. 
Сулејман Тихић истакнуо је да је упознат са овим случајем у којем је  било кршења правила 
службе, али не у толикој мјери да би ген. Грабовица био смијењен. Разговарао је са ген. 
Грабовицом и из тог разговора стекао утисак да је генераловим одласком у пензију овај 
случај завршен. Након достављеног писма сматра да би са ген. Грабовицом  требало видјети 
да ли остаје при наводима из писма или не. 
Марина Пендеш нагласила је да је ген. Грабовица већ пензионисан и не може се активирати 
на сопствени захтјев. Ако би се њему сада дала таква могућност, то би отворило пут и 
другим генералима који су из сличних разлога пензионисани од 1995. године и надаље. 
Поновила је да су, у конкретном случају, Министарство одбране БиХ и Предсједништво БиХ 
радили у складу са законом, те да ће Парламенту у процедуру брзо бити достављена  и нова 
одлука на потврђивање именовања одређене групе генерала. У тој групи генерала, за које је 
привремену сагласност за именовање дао и ЕУФОР, налази се и генерал који треба да заузме 
досадашњу позицију генерала Грабовице. 
Душанка Мајкић истакнула је забринутост и запрепашћење након информисања о 
наводима из писма о вршењу одређених притисака на ген. Грабовицу. Мисли да се 
Заједничка комисија не може оглушити на ово писмо, те да би било неопходно позвати 
генерала на наредну сједницу Комисије ради давања потребног образложења. 
Шефик Џаферовић запитао се како радити даље ако Комисија одлучи ићи у даљу 
процедуру и шта предложити Парламенту. Потом је предложио закључак који је идентичан 
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предлозима већине претходника - да генерал Грабовица буде позван да присуствује  
наредној сједници Заједничке комисије, ако жели,  те да том приликом одговори да ли остаје 
при датим наводима у писму и тиме захтијева да Заједничка комисија настави процедуру по 
том акту. 
Предложени  закључак чланови Заједничке комисије усвојили су једногласно. 
 
 
Ад. - 6. Информативно разматрање Ажуриране листе земаља под ембаргом УН-а и ЕУ  
              на извоз НВО (сачинилац: Министарство иностраних послова БиХ) 
 
Неџад Хаџимусић дао је кратко образложење Ажуриране листе земаља под ембаргом УН-а 
и ЕУ на извоз НВО, која је урађена у складу са прописаним међународним уговорима и 
конвенцијама у тој области. Ова листа ажурира се по потреби и о њој се редовно извјештава 
Заједничка комисија. 
Мирко Околић истакнуо је да би информације ове врсте морале бити детаљно образложене, 
са позивом на потребна акта. 
 
Након расправе чланови Заједничке комисије примили су к знању Ажурирану листу. 
 
 
Ад. - 7. Информативно разматрање Предлога британских дипломата за рјешавање 
             проблема децертификованих полицајаца БиХ (сачинилац: Стална мисија БиХ 
             при УН-у и Министарство иностраних послова БиХ) 
 
Неџад Хаџимусић информисао је укратко присутне о Предлогу британских дипломата за 
рјешавање проблема  децертификованих полицајаца БиХ. Истакнуо је да ће врло брзо бити 
ријешен њихов проблем. Постојало је неколико предлога за рјешавање овог случаја. Постојао 
је предлог Секретаријата Савјета безбједости УН-а о тзв.“меком рјешењу“, којим се забрана 
запошљавања децертификованих полицајаца не би односила на запошљавање у 
заштитарским агенцијама. Британски дипломати, пак, предлажу да се ради ревизија, али без 
спомињања тог термина, те да полицајци поново аплицирају на позиције за које желе. О овом 
предлогу треба договорити јеш неке ситније детаље. О предлогу је упознат и Савјет 
министара БиХ, те задужено Министарство за људска права и избјелице и Министарство 
иностраних послова да напишу потребно писмо које ће бити  упућено Савјету безбједности 
УН-а ради састављања предсједничке изјаве. То је већ урађено и писмо је уручено 
генералном секретару УН-а.  
Хазима Ранчића занимало је да ли постоје консултације о овом случају и предлозима 
рјешења са Удружењем децертификованих полицајаца, те које би законе и прописе 
евентуално требало промијенити како не би било њиховог кршења. 
Неџад Хаџимусић истакнуо је да се министар за људска права и избјеглице из претходног 
мандатног периода, Мирсад Кебо, у неколико наврата састао са представницима наведеног 
удружења, те да је то министарство сачинило неколико демарша. У овом случају помогао је 
и ОХР својим дјеловањем према Савјету безбједности УН-а. Сами децертификовани 
полицајци упознати су и сагласни са предложеним рјешењем проблема. У вези са бројем 
закона које би требало измијенити, истакнуо је да је то питање у надлежности Министарства 
правде БиХ.  
 
Након расправе чланови Заједничке комисије примили су к знању наведену информацију. 
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Ад. - 8. Резолуција Европског парламента о наводном ЦИА-ином коришћењу  
             европских земаља за пребацивање и незаконито затварање затвореника  
             (Министарство иностраних послова БиХ) 
           
 
Неџад Хаџимусић образложио је укратко и ову тачку дневног реда. Ова тачка  занимљива је 
БиХ прије свега због „Алжирске групе“. Питање те групе требало би бити у скорије вријеме 
коначно ријешено, с обзиром да се затвор у Гвантанаму треба затворити. Стога су упућене 
поруке свим земљама чији су држављани тамо затворени да се број затворених лица треба 
смањити. Од шест лица која су из БиХ затворена, тројици лица оспорено је бх. 
држављанство. Међутим, сугерише се хумани аспект рјешења проблема у смислу да свих 
шест буде враћено у БиХ, а да се потом разријеше правна питања за три спорна лица. Власти 
САД-а изјавиле су да ни за једно од тих лица није утврђена кривица. 
У контексту овог питања је и Резолуција Европског парламента о наводном ЦИА-ином 
коришћењу  европских  земаља за пребацивање и незаконито затварање затвореника. У овом 
случају потребна је хитна дипломатска акција јер су САД спремне испоручити наведена 
лица. 
Наведну Резолуцију са датим информацијама чланови Заједничке комисије примили су к 
знању. 
 
 
Ад. - 9.  Текућа питања: 
 
а) Информација са састанка представника Заједничке комисије са парламентарцима и  

 парламентарним извјештачима СР Њемачке 
 
Чланови Заједничке комисије примили су к знању Информацију са састанка представника 
Заједничке комисије за парламентарцима и парламентарним извјештачима СР Њемачке, 
одржаног 10.04.2007. године. 
 

 б) Информација са састанка представника Заједничке комисије и Бруса Меклејна, 
      савјетника главнокомандујућег НАТО-а у БиХ 
 
Чланови Заједничке комисије примили су к знању Информацију са састанка представника 
Заједничке комисије и Бруса Меклејна, савјетника главнокомандујућег Штаба НАТО-а у 
БиХ, одржаног 11.04.2007. године. 

 
ц) Информација о присуствовању представника Заједничке комисије испраћају пете  
     ротације јединице ОСБиХ за уништавање НУС-а у Ирак 
 
Чланови Заједничке комисије примили су к знању Информацију о присуствовању 
представника Заједничке комисије испраћају пете ротације јединице ОСБиХ за уништавање 
НУС-а у Ирак. 
 
д) Позив Центра Џ. Маршал из БиХ за учешће на семинару о теми: „Реформа правног и 

 безбједносног сектора у БиХ и земљама Западног Балкана“, 18-22.јуни 2007. године 
 
На позив Центра Џ. Маршал у БиХ за учешће на семинару о теми: „Реформа правног и 
безбједносног сектора у БиХ и земљама Западног Балкана“, који се у двије сесије одржава од 
18. до 22.јуна 2007. године, чланови Заједничке комисије одлучили су да овом семинару 
присуствују: 
I сесија од 18. до 22. јуна 2007. године - Хазим Ранчић, Мирко Околић и Јозо Крижановић; 
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II сесија од 20. до 22. јуна 2007. године - Адем Хускић, Драго Калабић и Иво Миро Јовић. 
 
 
е) Позив УНДП-а у БиХ за учешће на радионици о теми:“Уништавање малог оружја и 
     муниције“, Мостар, 6-8. мај 2007. године 
 
Чланови Заједничке комисије одлучили су да радионици УНДП-а о теми „Уништавање малог 
оружја и муниције“, која ће се одржати у Мостару од 6. до 8. маја 2007. године присуствују 
Бранко Зрно и Адем Хускић. 
 
ф) Позив Штаба НАТО-а у Сарајеву за учешће на семинару о „ПфП/НАТО Споразуму о 
     статусу снага (СОФА)“, Неум, 13-18. мај 2007. године 

 
Чланови Заједничке комисије одлучили су да на позив Штаба НАТО-а у Сарајеву, на 
семинару о теми „ПФП/НАТО Споразум о статусу снага (СОФА)“, који ће се одржати у 
Неуму од 13. до 18. маја 2007. године, присуствују Винко Зорић и Адем Хускић. 
 
х) Позив Центра Џ. Маршал за безбједносне студије и ДЦАФ-а из Женеве за учешће 
    Жељка Грубешића на љетном семинару у области напредних безбједносних студија,  
    Гармиш-Партенкирхен, Њемачка,од 6. јула до 3. августа 2007. године 
 
Чланови Заједничке комисије одобрили су учешће Жељка Грубешића на љетном семинару из 
области напредних безбједносних студија у трајању од једне седмице, од 6. до 13. јула 2007.  
године, у Њемачкој. 
 
и) Позив Мисије ОЕБС-а у БиХ за посјету представника Заједничке комисије 
    Парламенту и надлежним радним тијелима Црне Горе, од 15. до 18. маја 2007. године 
 
Чланови Заједничке комисије предложили су колегијумима домова да, сваки из своје 
надлежности, на позив Мисије ОЕБС-а у БиХ за радну посјету Парламенту и надлежним 
радним тијелима Црне Горе, у времену од 15. до18. маја 2007. године, донесу одлуку о 
упућивању сљедећих представника ове комисије:  
Бранко Зрно, Слободан Шараба, Хазим Ранчић, Јозо Крижановић, Драго Калабић, Адем 
Хускић, Драгица Хинић и Жељко Грубешић. 
 
ј) Посјета Главној канцеларији Граничне полиције БиХ и Теренској канцеларији у  
   Вишеграду, од 3. до 4. маја 2007. године 
 
Чланови Заједничке комисије информисани су да су завршене коначне припреме за 
предстојећу радну посјету Главној канцеларији ГПБиХ и Теренској канцеларији у 
Вишеграду, од 3. до 4. маја 2007. године, које ова комисија обавља у складу са усвојеним 
Оријентационим радним планом за 2007. годину. 
У овој активности учествоваће: 
Бранко Зрно, Слободан Шараба, Јозо Крижановић, Адем Хускић, Мирко Околић, Иво Миро 
Јовић, Драго Калабић, Винко Зорић, Хазим Ранчић, те Шефик Џаферовић, који ће због већ 
преузетих обавеза  узети учешће само 3.маја 2007. године, током посјете Главној канцеларији 
ГПБиХ у Сарајеву. 
 
 
         Записник сачинила                                                               Предсједавајући 
           Драгица Хинић                                                             Заједничке комисије 
                                                                                                         Бранко Зрно 
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